
Zápis ze 3. zasedání Akademického senátu Zemědělské fakulty 

Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

dne 15. 12. 2016  

 

Přítomni (bez titulů):  

Ondr Pavel, Smetana Pavel, Koupilová Monika, Skořepa Ladislav, Tejml Petr, Trávníček Jan, 

Zábranský Luboš 

Coufal Marek, Kala Robert, Vlášek Ondřej, Jabůrek Roman, Havelka Zbyněk 

 

 

Omluveni (bez titulů): 

Bárta Jan, Kadlec Jaromír, Bartoš Petr 

 

Hosté (bez titulů): 

Šoch Miloslav, Marušák Michal, Konvalina Petr, Suchý Karel, Štěrba Zdeněk 

 

Program zasedání: 

1. Opatření děkana ZF – Pravidla pro přijímací řízení pro akademický rok 2017/2018 

2. různé 

 

Program 3. zasedání AS ZF byl schválen všemi přítomnými senátory. 

 

Volba zapisovatelky: 

Za zapisovatelku byla navržena Monika Koupilová a byla schválena všemi přítomnými 

senátory. 

 

1. Pravidla pro přijímací řízení pro akademický rok 2017/2018 

S Opatřením děkana ZF - Pravidla pro přijímací řízení pro akademický rok 2017/2018 

seznámil senátory AS ZF proděkan ZF Karel Suchý. 



 Výraznou změnou oproti stávajícím pravidlům je přechod z bakalářského do 

magisterského stupně studia, kdy se již nebude dokládat prospěch z bakalářského studia a 

uchazeči podávají přihlášku pouze v elektronické formě. 

Je otevřen nový magisterský obor Kvalita zemědělských produktů a k němu jsou 

stanoveny okruhy pro přijímací řízení. 

Dále je otevřen první anglicky vyučovaný studijní program – Multifunctional Agriculture, 

kde v prvním roce není plánováno přijímací řízení a bude pouze na individuálním posouzení 

hlásících se uchazečů. 

 

 

K Opatřením děkana ZF - Pravidla pro přijímací řízení pro akademický rok 2017/2018 

proběhla diskuse: 

Diskutoval Trávníček a Suchý nad náplní oboru Kvalita zemědělských produktů a rozsahu 

požadavků na přijímací řízení. 

Trávníček navrhoval více obecný rozsah přijímacího řízení. 

Suchý odpověděl, že je v rozsahu našeho bakalářského studia a zájemci z jiných škol, se tento 

rozsah musí doučit. 

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Opatřením děkana ZF - Pravidla pro 

přijímací řízení pro akademický rok 2017/2018 

PRO 12 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

2. Různé: 

 

V bodu různé představil Ondr závěry jednání s Rektorem JU o připravovaném mzdovém 

předpisu. 

Vysvětlil rozdíl mezi osobním ohodnocením a výkonnostní prémií, problematický široký 

mzdový tarif a upozornil na nutnost každé fakulty vytvořit vlastní prováděcí předpis, kdy si 

daná fakulta může stanovit vlastní mzdový tarif v rozpětí daném rektorátem.  

 

Ke mzdovému tarifu proběhla diskuse: 

 

Diskutoval Skořepa, který upozornil na fakt, že zisk se musí nejprve tvořit a pak teprve 

rozdělovat. Dále vyjádřil žádost, aby byly uveřejněny informace, jak se zisk tvoří a jak se 

rozděluje, aby každý měl potřebné podklady k diskusi. 

 



Svoboda upozornil na přílišnou komplikovanost mzdového předpisu. 

Ondr upozornil na fakt, že rozpočet na rok 2017 se zatím tvoří a je pro nás velkou neznámou. 

 

 

Na závěr jednání Akademického senátu ZF vyzval Ondr senátory, aby si připravili svůj postoj 

ke mzdovému předpisu, protože považuje za správné, aby senátoři Akademického senátu JU 

hlasovali ke mzdovému předpisu v souladu s názorem Akademického senátu ZF. Toto jednání 

pravděpodobně proběhne v březnu příštího roku.  

 

 

Zapsala: Koupilová 

 

Kontroloval: Ondr 


